
MIESTNE ZASTUPITEĽSTVO MESTSKEJ ČASTI KOŠICE – BARCA 

 

Z Á P I S N I C A 

 

zo 14. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca  

konaného dňa 03.05.2017 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania 

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

Zasadnutie otvoril a viedol p. František Krištof, starosta mestskej časti Košice – Barca.  

Prítomní boli všetci poslanci miestneho zastupiteľstva. 

Pracovné predsedníctvo pracovalo v zložení p. František Krištof, p. Imrich Buľko a JUDr. Mária 

Želinská. 

Za zapisovateľku bola menovaná Lucia Brečková. 

Za skrutátora bol navrhnutý a schválený Marián Kačmár. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení p. Ing. Daniel Antal a Marek Rusnák. 

Stála návrhová komisia pracovala v zložení Jarmila Kunová a Dušan Pracko.                 

Starosta, František Krištof, informoval o predloženom programe rokovania a vyzval poslancov na jeho 

schválenie a prípadné doplnenie.  

Starosta doplnil bod č. 13 Prevádzková poriadky o bod a, Detské ihrisko a bod b, Fitpark. 

Marián Kačmár doplnil bod 2 a, Doplnenie územného plánu   

Hlasovanie o celkovom programe – jednomyseľne prijaté. 



2a, Dopyty a návrhy občanov 

Ing. Sabo Rastislav navrhol aby sa poslanci zaoberali rekonštrukciou ulíc Tešedíkova, Poničanova a 

chodníkom na ulici Abovská v časti od kostola po základnú školu. 

Pán starosta uviedol, že na Námestie mladých poľnohospodárov je spracovaný projekt na 

rekonštrukciu komunikácie aj parkovacích priestorov. Havarijné diery budú opravené v priebehu mája.  

Najnutnejšie opravy na Poničanovej ulica sa budú riešiť v havarijnom režime. Na celú opravu 

Poničanovej ulice nie sú financie. Ohľadom rekonštrukcie chodníka na Abovskej ulici je rozbehnuté 

jednanie, je spracovaná špecifikácia nákladov a prác, je prísľub mesta, že spoločnou činnosťou 

s majiteľom kaštieľa a mestom bude chodník opravený v priebehu dvoch mesiacov.  

Ing. Sabo sa informoval, ohľadom finančného krytia opravy Tešedíkovej ulice. 

Starosta uviedol, že na finančné krytie Tešedíkovej ulice tento rok Mestská časť nemá financie, budú 

urobené len nevyhnutné lokálne opravy.  

Pracko Dušan uviedol, že MZ sa zaoberá pripomienkami občanom, je schválený plán opráv podľa 

ktorého sa pri opravách postupuje. 

Ing. Varga Štefan uviedol pripomienku ku komunikácii Čkalovova smerom na letisko. Požaduje aby 

predmetná komunikácia bola majetkovo vysporiadaná mestom.  

Starosta uviedol, že komunikácia Čkalovová je majetkoprávne v správe MČ, pozemky pod 

komunikáciami nie sú vysporiadané s mestom Košice. Vyše 70 % komunikácií v Košiciach nie je 

majetkovo vysporiadaná, mesto na to nemá, musí to riešiť v budúcnosti štát. Obslužná komunikácia je 

v správe a majetku letiska. Súčasné vedenie letiska by súhlasilo s prenájmom komunikácie. MČ Juh  

a MČ Barca v minulosti požiadala o predmetnú komunikáciu za účelom zriadenia cyklochodníka, 

resp. pre peších a zálohovú komunikáciu pre letisko. V tomto smere sme požiadali mesto o prenájom 

komunikácie so zriadením športového zázemia v bývalej čerpacej stanici PHM s napojením cestu 

a chodník až k letisku, resp. k múzeu. 

Požiadal o osadenie kamier na Čkalovovú ulicu a kosenie krajníc smerom na letisko  - starosta 

reagoval, že mestská časť pred 3 rokmi požiadala o 3 kamery, jedna z nich aj na Čkalovovej, mesto 

prisľúbilo, no doteraz nebola realizácia. Kosenie krajníc je priebežne zabezpečované v pracovnom 

režime.               

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie dopyty a návrhy občanov. – 

jednomyseľne prijaté 

 



2a,  Doplnenie územného plánu  

Marián Kačmár predniesol list Ing. Vargu.  

Poslanci sa zhodli na prepracovaní požiadavky a následnom prerokovaní na budúcom zasadnutí.   

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie požiadavku na doplnenie 

územia do územného plánu „Kamenné pole“ medzi ulicami Čkalovova, Timravy a Radlinského 

ulicou v nadväznosti na predchádzajúce požiadavky občanov zapracovať do zmien a doplnkov – 

jednomyseľne prijaté 

 

3. Kontrola uznesení 

Bez rozpravy 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o kontrole 

uznesení z 13. zasadnutia miestneho zastupiteľstva starostu o činnosti od posledného MZ konaného 

dňa 08.03.2017 – jednomyseľne prijaté 

 

4. Správa starostu o činnosti od posledného MZ 

 

Pán starosta doplnil materiál ústne a odpovedal na otázky poslancov. 

Marián Kačmár uviedol, že Rada školy bola pohoršená, že nevedela o slávnostnom otváraní 

telocvične. 

Ing. Daniel Antal sa informoval, ohľadom dostavby telocvične. 

Pán starosta uviedol, že termín ukončenia výstavby telocvične je podľa rozhodnutia predčasného 

užívania stavby august  2017. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie správu starostu o činnosti od 

posledného MZ – jednomyseľne prijaté 

 

5. Správa hlavného kontrolóra o činnosti 

JUDr. Želinská informovala o vykonaní kontrol a uviedla, že kontrolná činnosť bola vykonaná 

normotvorne a kontrolne. 

Dušan Pracko sa informoval ohľadom preplatkov na nájomnom a plateniu nájomného vo výške 103% 

z celkového plánu. 

Pani kontrolórka uviedla, že momentálne je veľmi dobrá platobná disciplína. 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie správu činnosti hlavnej 

kontrolórky a o výsledku finančnej kontroly – jednomyseľne prijaté 

 



6. Plán hlavného kontrolóra na II. polrok 2017   

Plán kontrol bol predložený písomne. Zamerala sa na kontrolu príjmov, výdavkov a finančných 

operácií za 3. štvrťrok. Uviedla, že vykoná kontrolu dodržiavania zákona o slobodnom prístupe 

k informáciám za január až august, pripravuje smernicu o povinnosti reagovať na podnety občanov pre 

všetkých zamestnancov, bude spolupracovať pri tvorbe koncepčných materiálov, smerníc a VZN, 

vykoná konkrétne kontroly ak ju o to požiada MZ. 

Bez rozpravy.  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje plán kontrolnej činnosti na II. 

polrok 2017.  - jednomyseľne prijaté 

 

7. Návrh VZN o organizácií miestneho referenda 

Na podnet prokuratúry bolo vypracované VZN o organizácii miestneho referenda. Upozornila, že pri 

konaní referenda je potrebné vykonať zmenu rozpočtu.   

Dušan Pracko sa informoval, či sa referendum môže konať po jednotlivých uliciach alebo v celej MČ.  

Kontrolórka uviedla, že referendum sa musí konať v celej MČ. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie  

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje návrh VZN o organizácií miestneho 

referenda  - jednomyseľne prijaté 

 

8. Informácia predsedov komisií o činnosti 

Predsedovia komisii stručne uviedli informácie o svojej činnosti. 

Predseda finančnej komisie Dušan Pracko informoval o podrobnom analizovaní záverečného účtu 

a poďakoval pani Bednárovej za úkladné spracovanie záverečného účtu. 

Predsedníčka bytovej komisie Jarmila Kunová uviedla, že bytová komisia nezasadala. 

Predseda stavebnej komisie Imrich Buľko uviedol, že stavebná komisia prejednávala požiadavky 

občanov a rekonštrukciu kultúrneho domu. 

Predseda komisie na ochranu verejného záujmu Ing. Daniel Antal uviedol, že na komisii bola 

prerokovaná sťažnosť na miestnu kontrolórku. Komisia sa po prerokovaní zhodla, že sťažnosť je 

neopodstatnená. 

 

Ing. Sabo sa informoval ohľadom rekonštrukcie kultúrneho domu - spracovanie projektovej 

dokumentácie,  či je vydané stavebné povolenie na rekonštrukciu, kto vykonáva stavebný dozor na 

stavbe. 

Starosta uviedol, že MČ podala ohlásenie na stavebné úpravy, nejde o prestavbu kultúrneho domu, ide 

o úpravy omietok a výmenu elektrických rozvodov v sále   

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu predsedov 

komisií o ich činnosti -  jednomyseľne prijaté 

 

 

 



 

 

 

9. Žiadosti o  dotácie 

Materiál v písomnej podobe. 

Bez rozpravy 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje  

a, dotáciu pre Seniorklub Košice – Barca vo výške 250,- € 

b, dotáciu pre Združenie kresťanských seniorov Slovenska, Klub Košice – Barca vo výške 250,- € – 

jednomyseľne prijaté 

 

 

10. Záverečný účet za rok 2016  

Materiál v písomnej podobe. 

Predseda finančnej komisie Dušan Pracko odporúča schváliť záverečný účet mestskej časti bez 

výhrad.  

JUDr. Želinská odporúča prebytok hospodárenie vo výške 5.528,08 € previesť do rezervného fondu 

a schváliť záverečný účet 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca 

a,  b e r i e  n a  v e d o m i e  správu nezávislého audítora o vykonanom audite za rok 2016 

b,  s c h v a ľ u j e  záverečný účet mestskej časti Košice – Barca za rok 2016 a celoročné 

hospodárenie bez výhrad 

c, s c h v a ľ u j e odvod skutočného prebytku za rok 2016 t.j  5.528,08 € do rezervného fondu – 

jednomyseľne prijaté  

 

 

11. Rokovací poriadok  MZ - doplnky 

Pán starosta uviedol, že  na základe požiadaviek občanov vypracovala miestna kontrolórka  doplnky 

k rokovaciemu poriadku. Vzhľadom na nedostatok financií bude VZN účinné od 01.01.2018. 

Ing. Daniel Antal nemá výhrady k zmenám a doplnkom rokovacieho poriadku. 

Dušan Pracko sa informoval ohľadom odseku „ Slovo pre verejnosť“ a dátumu účinnosti. 

Pani kontrolórka uviedla že vychádzala zo Zákona o obecnom zriadení, že miestneho zastupiteľstva  

sa zúčastňuje aj verejnosť a aby mala možnosť sa vyjadriť zapracovala do zmien a doplnkov aj odsek 

„ Slovo pre verejnosť"  a dátum účinnosti 01.01.2018 je z technického a finančného hľadiska.  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje s c h v a ľ u j e  zmeny a doplnky 

rokovacieho poriadku miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca s účinnosťou od 

01.01.2018 – jednomyseľne prijaté 

 



 

12. Odkúpenie prenajatej nehnuteľnosti 

Pán starosta uviedol, že v nadväznosti na predchádzajúce rokovanie ohľadom odkúpenia prenajatej 

nehnuteľnosti od p. Ladislava Sedláka v rozsahu 8 m2 je potrebný súhlas s odkúpením.   

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca s ú h l a s í s odkúpením prenajatej 

nehnuteľnosti – pozemok na LV č. 193, katastrálne územia Barca,  p.č. 364/3 o výmere 8 m2 v sume 

371,04 € - jednomyseľne prijaté 

 

 

 13a. Prevádzkový poriadok detského ihriska 

V rámci platnej legislatívy boli bezpečnostným technikom vypracované prevádzkové poriadky 

verejného detského ihriska a Fit parku v miestnom parku. Spracované sú prevádzkové zošity na zápis 

pravidelných prevádzkových kontrol, opráv, údržby, porúch, nehôd a úrazov.   

Marián Kačmár sa informoval či multifunkčné ihrisko a ihrisko v škôlke majú platné prevádzkové 

poriadky. 

Pán starosta uviedol, že sa to týka verejných ihrísk, že multifunkčné ihrisko je inej klasifikácie, kde 

nie sú cvičiace stroje. Škôlka má svojho prevádzkovateľa kde túto agendu zabezpečuje mesto Košice.    

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje prevádzkový poriadok verejného 

detského ihriska PP B-01/00 – jednomyseľne prijaté  

 

 

13b. Prevádzkový poriadok fit parku  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje prevádzkový poriadok fit parku PP 

B-02/00 – jednomyseľne prijaté  

 

 

14. Dopyty a interpelácie poslancov 

Poslanci sa informovali a debatovali na rôzne témy: prekopávka na ulici Pri železničnej stanici,  

zabezpečenie akcie Košické Benátky, prepadnutá cesta na Gavlovičovej ulici, kontrola na prechode 

pre chodcov pri základnej škole, dostriekanie dopravného značenia na Abovskej ulici, vysporiadanie 

Zemianskej ulice, vyčistenie podchodu pri katastri, kanalizácia na Svetlej Pustej, zateplenie 

zdravotného strediska, vyčistenie Čapaša, plynofikácia – Turnianska, ohľadom cyklochodníka. 

 

 

15. Rôzne 

 

Pán starosta informoval poslancov ohľadom konania firmy TIK Slovakia s.r.o. – o rozsahu hodnotenia 

a posudzovaní vplyvov na životné prostredie pri rozšírení o tretiu linku na lakovanie, o konaní súťaže 

vo varení gulášu, ohľadom konania futbalového turnaja o pohár starostu pri 90. výročí Futbalového 

klubu. Ing. Čabra navrhol futbalový turnaj spojiť s dňom Barce.  



  

Zapísala: Brečková Lucia 

V Košiciach – Barci, 09.05.2017 

 

 

 

 

 

..........................................                                                  ......................................... 

           Lucia Brečková                                                             František Krištof 

            zapisovateľka                                                                        starosta 

 

 

 

 

 

 .............................................                                               ........................................ 

           Ing. Daniel Antal                                                                Marek Rusnák 

        overovateľ zápisnice           overovateľ  zápisnice 

 


